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         Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tešedíkove 
dňa 19. 11. 2019 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Osprav.:  Ing. J. Zilizi 
Neosprav.: 0 
 
 
I. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce, Mgr. Ildikó Agócs 
Kőrösi. V zasadačke bolo prítomných 10 poslancov, obecné zastupiteľstvo bolo 
uznášaniaschopné.  

 
II. Schválenie programu 

K programu zasadnutia z radov poslancov neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, poslancom 
predložený program bol jednohlasne schválený.  
(hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec) 

 
III. Voľba návrhovej komisie 

MDDr. Peter Czakó, PhDr. Kristián Czuczor 
(hlas.: za: 8 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /MDDr. P. Czakó, 

 PhDr. K. Czuczor/) 
  
IV. Voľba mandátovej komisie 

Mgr. Zuzana Szarková, Zoltán Szabó 
(hlas.: za: 8 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /Mgr. Z. Szarková, Z. 

 Szabó/) 
 

V. Určenie overovateľov zápisnice 
Anita Lacková, Judita Jóšvaiová 
(hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 1 poslanec /A.Lacková /) 

 
VI. Správa hlavného kontrolóra o kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho
 zasadnutia OZ (príloha č. 1) 
 Pán hlavný kontrolór obce referoval o splnení uznesení predchádzajúcich zasadnutí.   
   
  Uznesenie č. 143/OZ/2019 
  OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 11. 
  zasadnutia OZ v Tešedíkove konaného dňa 8.10.2019.  
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
VII. Správa hlavného kontrolóra o výsledku finančnej kontroly za obdobie III.Q 2019   
 (príloha č. 2) 
 Po stručnom zhrnutí svojej správy, ktorá bola doručená poslancom v prílohe pozvánky 
 zasadnutia, pán hlavný kontrolór oznámil poslancom, že pripraví návrh plánu kontrol na I. 
 polrok 2020, ktorý môžu poslanci pripomienkovať a dávať ďalšie návrhy kontrol.  
 V rámci svojej správy hlavný kontrolór vytkol, že výdavky na nákup mäsových výrobkov a 
 potravín boli zaúčtované na položku reprezentačné - podobné výdavky v budúcnosti 
 odporúča zaúčtovať  na rozpočtovú položku konkurzy, súťaže, kam patria výdavky 
 súvisiace so športovými podujatiami, kultúrnou činnosťou.   
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 Pani starostka na to reagovala - predmetné výdavky zaradené do položky reprezentačné  sa 
 týkali návštev partnerských obcí, a neboli výdavkami týkajúcich sa našich podujatí.   
 Poslanec MDDr. P. Czakó podotkol neskoré zverejnenie niektorých faktúr na webe. 
 Starostka - v súčasnosti faktúry sú manuálne nahraté na internetovú stránku obce, môže  sa 

stať, že faktúry na web sa dostali miernym časovým sklzom, ale keď bude spustená naša 
nová webstránka, mení sa spôsob zverejnenia faktúr - bude jednoduchší, budú nahraté 
včas, do termínu zverejnenia. 

           Poslankyňa Mgr. Szarková ohľadne výdavkov MŠ sa pýtala na čistiace potreby - čo platí 
 obec, a na čo zbierajú rodičia ? 
 Účtovníčka obce, pani Győrögová odpovedala, že všetky čistiace potreby pre MŠ platí 
 obec. Nemáme o tom vedomosť, že aj rodičia platia za čistiace potreby.  
   
  Uznesenie č.144/OZ/2019 
  OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce Tešedíkovo o výsledku  
  finančnej kontroly za obdobie III. štvrťrok 2019.  
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
  
 
VIII.  Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže vyhlásenej dňa 9.10.2019  (príloha č. 3) 
 

Zápisnica o priebehu obchodnej verejnej súťaže 
 

1. Úvodné ustanovenie 
Obec Tešedíkovo v zmysle § 281 a nasl. Obchodného zákonníka v platnom znení a podľa § 
9a ods. 1 písm. a/ a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení v súlade 
s uznesením Obecného zastupiteľstva v Tešedíkove č. 97/OZ/20 19 zo dňa 9.7.2019 a 
133/OZ/2019 zo dňa 8.10.2019 vyhlásilo verejnú obchodnú súťaž na podávanie 
najvhodnejšej ponuky na kúpu rodinného domu s príslušnými pozemkami, ktorou Obec 
Tešedíkovo ponúkala na predaj: 
pozemky:  parcela č. 1744/36 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 561 m2, parcela 
č. 1744/72 - záhrada o výmere 640 m2.  
stavby: rodinný dom so súp. číslom 1087 na parcele č. 1744/36, zapísaných na LV č. 
2041 

 
Súťaž bola publikovaná v 8. čísle mesačníku Terra, na úradnej tabuli a na internetovej 
stránke obce. 

 
Posúdenie predložených návrhov vykonali členovia Obecného zastupiteľstva v zložení: 
Ing. András Baranyay, MDDr. Peter Czakó, PhDr. Kristín Czuczor, Judita Jóšvaiová, Anita 
Lacková, Ing. Zsolt Mészáros, Ladislav Somogyi, Roland Somogyi, Zoltán Szabó, Mgr. 
Zuzana Szarková, Mgr. Ildikó Agócs Kőrösi – starostka obce.  

 
Členovia OZ zasadli k vyhodnoteniu podaných návrhov dňa 19.11.2019 o 19.00 hodine, 
oboznámili sa s pravidlami obchodnej verejnej súťaže podľa §281 až 288 Obchodného 
zákonníka, so súťažnými podmienkami  a dohodli si postup a spôsob posudzovania 
a vyhodnotenia. 

 
2. Účastníci súťaže 
Do termínu ukončenia predkladania návrhov súťaže, t.j. do 24.10.2019 do 15.00 hod. boli 
v zmysle vyhlásených podmienok verejnej obchodnej súťaže doručené na Obecný úrad dve 
obálky: 
1. obálka - ev. č. 1350/2019, doručená dňa 23.10.2019 o 16.03 hodine  
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Gabriel Mészáros, č. 708, 925 82  Tešedíkovo 
2. obálka - ev. č. 1355/2019, doručená dňa 24.10.2019 o 14.21 hodine 
Norbert Mészáros, č. 1119, 925 82  Tešedíkovo 

 
3. Postup posudzovania návrhov 
Predložené návrhy boli posudzované z nasledovných hľadísk: 

- dodržanie lehoty na predkladanie návrhov 
- dodržanie vyhlásených súťažných podmienok 
-  výberom najvhodnejšieho návrhu z hľadiska ceny 

 
4. Dodržanie lehoty na predkladanie návrhov 
Komisia konštatuje, že všetky návrhy boli doručené do stanovenej lehoty. 

 
5. Dodržanie vyhlásených podmienok v obsahu predloženého návrhu 
Komisia konštatuje, že predložené návrhy vo všetkých prípadoch zodpovedajú vyhláseným 
súťažným podmienkam. 

 
6. Návrhy zahrnuté do súťaže 
Na základe výsledkov vyhodnotenia podľa bodu 4. a 5. komisia konštatuje, že podľa §284 ods. 
1 a 2. Obchodného zákonníka je prípustné do súťaže zahrnúť návrhy všetkých súťažiacich .  

 
7. Výber najvhodnejšieho návrhu z hľadiska výhodnosti 
Komisia vyhodnotila súťažné návrhy v rozsahu ponúkaných podmienok. 
V zmysle vyhlásených podmienok obchodnej verejnej súťaže kritériom hodnotenia cenových 
ponúk bola minimálna výška kúpnej ceny: 29 000,- eur.  

 
Doručené ponuky: 

navrhovateľ s poradovým číslom 1: 

Gabriel Mészáros, č. 708, 925 82  Tešedíkovo 
cenový návrh: 29 000,- eur 

 
navrhovateľ s poradovým číslom 2: 
Norbert Mészáros, č. 1119, 925 82  Tešedíkovo 
Cenový návrh: 29 050,- eur 

 
Po výmene názorov sa členovia OZ k návrhu vyjadrili. Z vyjadrení vyplynul nasledovný 
záver: 
V súlade s podmienkami obchodnej verejnej súťaže úspešným navrhovateľom je Norbert 
Mészáros, bytom Tešedíkovo č. 1119, ktorý predložil najvhodnejšiu ponuku na kúpu 
nehnuteľnosti - rodinného domu so súp. č. 1087 s príslušnými pozemkami v sume 29 050,- 
eur.  

 
  Uznesenie č. 145/OZ/2019 
  OZ v zmysle §9a, ods. 1 písmeno a) a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
  v platnom znení schvaľuje výsledok vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže,  
  vyhlásenej Obcou Tešedíkovo dňa 9.10.2019 a schvaľuje uzatvorenie kúpnej  
  zmluvy s úspešným uchádzačom - kupujúcim v rámci predmetnej obchodnej  
  verejnej súťaže, Norbertom Mészárosom, bytom Tešedíkovo č. 1119 na prevod  
  nehnuteľností vo vlasníctve Obce Tešedíkovo v katastrálnom území Tešedíkovo: 
  pozemky registra CKN, parcela č. 1744/36 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 
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  561 m2, parcela č. 1744/72 - záhrada o výmere 640 m2, stavba: rodinný dom so  
  súpisným číslom 1087 na parcele č. 1744/36, zapísaných na LV č. 2041 za kúpnu 
  cenu 29 050,- eur.  
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
IX. Návrh VZN obce Tešedíkovo č. 2/2019 o dani z nehnuteľností, o dani za psa, o dani za 

 užívanie verejného priestranstva, o dani za ubytovanie, o dani za predajné automaty 
a nevýherné hracie prístroje, o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
 stavebné odpady (príloha č. 4) 

 Poslancom bol zaslaný text návrhu VZN.  
 Starostka informovala poslancov o zmenách oproti vlaňajším VZN-kám  - sú spojené dve 
 nariadenia do jedného nariadenia - jeden zákon rieši každú oblasť nariadení, nastali sa 
 menšie zmeny týkajúcich sa zostavovania textu - súlad so zákonom.  
 Jedná sa o návrh VZN, ktorý zo zákona musí byť zverejnený na internetovej stránke a na 
 úradnej tabuli obce na dobu 15 dní, a samotné VZN po schválení nadobudne účinnosť 
 15-tym dňom jeho zverejnenia. 
 K návrhu VZN č. 2/2019 poslanec MDDr. P. Czakó predložil podnet na zmenu 
 navrhovaného uznesenia - navrhuje doplniť oslobodenie od dane za psa v prípadoch 
 držania psov ozbrojených zložiek, záchranárskych psov, a psov, ktorých držiteľ nadobudol 
 zo zariadenia pre túlavé a odchytené psy.  
 Zo strany obce v návrhu VZN boli ponechané vlaňajšie sadzby daní, v prípade miestneho
 poplatku za komunálny odpad starostka otvára diskusiu a očakáva od poslancov, aby sa 
 vyjadrili k tejto téme.  
 Starostka otvorila rozpravu.  
 Daň za užívanie verejných priestranstiev - poslanci podporovali rozširovanie vyhradených 
 parkovísk (parkoviská, kde je prípustné bezplatné parkovanie motorových vozidiel) o 
 ďalšie  dve parkoviská: o parkovisko v Sídlisku budúcnosti a o parkovisko pri amfiteátri.  
 Poslanec L. Somogyi navrhol, aby VZN riešil aj problém odstavených automobilových 
 vrakov. Starostka - bude poslancov informovať o spôsobe riešenia tohto problému. 
 Poslankyňa Mgr. Z. Szarková - ako môžeme sankcionovať tých, ktorí budú parkovať na 
 takých miestach, kde nie je povolené parkovanie? 
 Poslanec Ing. Zs. Mészáros navrhuje, aby v obci na kritických miestach boli umiestnené 
 dopravné značenia o zákaze parkovania - starostka navrhuje, aby do štvrtka, kedy bude 
 rokovanie na tému pasportizácia dopravných značení obce, boli určené tie kritické miesta. 
 Miestny poplatok za TKO - k výškam sadzby poplatku za TKO poslancom bol zaslaný 
 pomocný materiál o prepočítanej priemernej výške výdavku v odpadovom 
 hospodárstve na 1 obyvateľa a o priemernej výške poplatku TKO (príjmu), na základe 
 ktorého vyplýva, že obec z vlastného rozpočtu v priemere dotuje jedného obyvateľa 20-mi 
 eurami.  
 Poslanec L. Somogyi - obyvateľov by bolo treba nejakým spôsobom inšpirovať, aby 
 produkovali menej komunálneho odpadu, aby triedili odpad. Navrhuje, aby o výške 
 poplatku rokovala, a výšku poplatku určila finančná komisia.  
 Poslanci sa zhodli na tom, že do návrhu VZN sa zapíšu vlaňajšie sadzby a do termínu 
 schválenia zasadne finančná komisia za účelom prerokovania výšky sadzieb miestneho 
 poplatku za tuhý komunálny odpad.  
 Pani starostka dala hlasovať poslancom za podnet pána poslanca MDDR. P. Czaka.       
 Z celkového počtu 10 prítomných poslancov hlasovalo 9 poslancov za zapracovanie 
 podnetu, poslanec MDDr. P. Czakó sa zdržal hlasovania. Text návrhu bude súčasťou 
 návrhu VZN.  
 Nakoniec pani starostka dala hlasovať za celkový návrh VZN č. 2/2019: 
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  Uznesenie č. 146/OZ/2019 
  OZ schvaľuje návrh VZN č. 2/2019 Obce Tešedíkovo o dani z nehnuteľnosti, o  
  dani za psa, o dani za užívanie verejného priestranstva, o dani za ubytovanie, o dani 
  za predajné automaty a nevýherné hracie prístroje, o miestnom poplatku za  
  komunálne odpady a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2020. OZ ukladá 
  obecnému úradu zverejniť návrh VZN na úradnej tabuli a na internetovej stránke 
  obce po dobu 15 dní.  
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
 
X. Návrh VZN obce Tešedíkovo č. 3/2019 o podmienkach umiestňovania volebných 
 plagátov (príloha č. 4) 

Z hľadiska zákona je aktualizovaný pôvodný VZN z roku 2009, čo sa týka miest určených 
na vylepovanie plagátov, tie sa nemenia. V zmysle zákona o volebnej kampane z roku 
2014 bolo vypracované aktuálne znenie nariadenia. Starostka sa opýtala, či má niekto 
pripomienku. 

 Poslanec L. Somogyi sa opýtal, či obec môže regulovať umiestnenie plagátov na plochy v 
 súkromnom vlastníctve? 
 Starostka - možno obec by mohla schváliť nariadenie o zákaze vizuálneho smogu - 
 vzťahuje sa to na 3 reklamné plochy v súkromnom vlastníctve na začiatku obce. Treba sa 
 poinformovať ohľadom vizuálneho smogu - podľa poznatkov pani starostky regulácia by 
 sa vzťahovala na všetky reklamné plochy na území obce.  
   
  Uznesenie č. 147/OZ/2019 
  OZ schvaľuje návrh VZN č. 3/2019 Obce Tešedíkovo o  podmienkach   
  umiestňovania volebných plagátov. OZ ukladá obecnému úradu zverejniť návrh  
  VZN na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce po dobu 15 dní. 
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
 
XI.  Návrh VZN obce Tešedíkovo č. 4/2019 o správe a prevádzkovaní pohrebiska obce 
 Tešedíkovo 
 Obec mala prevádzkový poriadok cintorína, ale ešte v roku 2010 sa menil zákon o 
 pohrebníctve. Tento návrh zosúladí prevádzkovanie pohrebiska s aktuálnym znením 
 zákona a určuje nové sadzby za hrobové miesta.  
 Poslanci sa zhodli na tom, aby sadzby cien za hrobové miesta v novom návrhu boli 
 zaokrúhlené na celé eurá nahor, sadzbu za miesto v urnovej stene navrhli vo výške 4,- 
 eurá na prvých 10 rokov, na obnovu urnového miesta určili sadzbu vo výške 8,- eur. 
 Odporúčajú porovnať sadzbu urnového miesta so sadzbou v iných obciach.  

Poslankyňa Mgr. Z. Szarková spomenula, že v strednej časti cintorína sú veľmi úzke 
uličky, niekde sú tam aj staré, neošetrované hroby - kto to rieši, ako to funguje? 

 Starostka - so starými hrobovými miestami sa nedá nič robiť, pri vytvorení nových sa 
 snažíme dodržiavať vhodnú šírku medzi jednotlivými hrobmi.  
 
  Uznesenie č. 148/OZ/2019 
  OZ schvaľuje návrh VZN č. 4/2019 Obce Tešedíkovo o správe a prevádzkovaní  
  pohrebiska. OZ ukladá obecnému úradu zverejniť návrh VZN na úradnej tabuli a na 
  internetovej stránke obce po dobu 15 dní. 
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
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XII. Schválenie záložnej zmluvy č. 400/212/2017 - zriadenie záložného práva na BD č. 182 
v prospech ŠFRB Bratislava 

 Na zriadenie záložného práva nového bytového domu so súpisným číslom 182 v zmysle 
 úverovej zmluvy so ŠFRB bol podaný návrh na povoleniu vkladu na katastrálny odbor 
 Okresného úradu v Šali. Odborom katastra bolo prerušené konanie, žiadajú nové 
 uznesenie o schválení predloženej záložnej zmluvy.  
 
  Uznesenie č. 149/OZ/2019 
  OZ v Tešedíkove schvaľuje zriadenie záložného práva na nehnuteľnostiach vo  
  výlučnom vlastníctve záložcu: Obce Tešedíkovo v podieli 1/1 k celku v prospech 
  Štátneho fondu rozvoja bývania, sídlo: Lamačská cesta 8, 833 04  Bratislava 37,  
  IČO: 31749542 (ďalej len "ŠFRB") ako záložného veriteľa, ktorým sa zabezpečia 
  záväzky dlžníka - Obec Tešedíkovo,  sídlo: č. 860, 925 82  Tešedíkovo, IČO:  
  00306215 (ďalej len "Obec Tešedíkovo") voči ŠFRB vo výške 293 050,00 eur,  
  vyplývajúce zo Zmluvy o úvere číslo 400/212/2017 a ostatné súvisiace záväzky  
  Obce Tešedíkovo voči ŠFRB a zároveň súhlasí so zriadením vyššie uvedeného  
  záložného práva v zmysle Záložnej zmluvy č. 400/212/2017 na nasledovné   
  nehnuteľnosti záložcu, zapísané v katastri nehnuteľností, LV č. 2041: 
  Stavba: bytový dom s 12 b.j. so súpisným číslom 182, postavený na parc. reg. CKN 
  č. 145/2 Pozemok: parc. reg. CKN č. 145/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 
  269 m2.            
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
 
XIII. Informácia o činnosti MAS Dolné Považie v súvislosti so získavaním a manažmentom 
 finančných prostriedkov v rámci rozvojových programov a v súvislosti s finančnou 
 prognózou na r 2020  

Oznámenie miestnej akčnej skupiny - informatívny materiál, ktorý je prílohou č. 5 
 tejto zápisnice -  čo sa týka zvýšenia členského, o tom OZ rozhoduje pri zostavení 
 rozpočtu na rok 2020. 

 Poslanec MDDr. P. Czakó sa opýtal, v akom stave je dotácia, o ktorú sme požiadali u  -
 MAS- ky. 
 Starostka - vyskytli sa administratívne ťažkosti, teraz prebieha administratívne 
 vyhodnotenie, v tomto roku už to nestihneme realizovať, reálne to vidím na jar 
 nasledujúceho roka. 

Poslanec L. Somogyi navrhol, aby starostovia členských obcí zasadli za účelom 
 zabezpečenia celistvosti. Niektoré obce vidia tak, že MAS-om navrhnutý členský 
príspevok je príliš vysoký. V MAS-ke sú aj organizácie, ktoré však neplatia členské - platia 
iba obce.  

 Starostka vysvetlila poslancom dôvod, prečo platia členský príspevok iba obce. MAS má 
 34 členov, z toho 9 obcí. 
 Za účelom objasnenia týchto skutočností poslanci navrhli pozvať na decembrové 
 zasadnutie OZ manažéra MAS-ky, pána Ing. Barosa.  
 
  Uznesenie č. 150/OZ/2019 
  OZ berie na vedomie informáciu MAS Dolné Považie v súvislosti so získavaním a 
  manažmentom finančných prostriedkov v rámci rozvojových programov a v  
  súvislosti s finančnou prognózou na r. 2020 zo dňa 4.11.2019. 
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
 
 



 Zápisnica zo zasadnutia OZ 
 zo dňa 19.11.2019 

 7

XIV. Schválenie predaja obecných nehnuteľností (Žiadosť č. 1233/2019) 
Zámer predaja obecných nehnuteľností - parc. č. 1115/127 - 2 m2  a parc. č. 1115/128 -  53 
m2 bol schválený na zasadnutí OZ dňa 8.10.2019 a zverejnený na 15 dní na úradnej 
 tabuli obce a na internetovej stránke obce.  

 Starostka dala hlasovať za schválenie predaja nehnuteľností.  
 
  Uznesenie č. 151/OZ/2018 
  OZ schvaľuje predaj pozemkov: novovytvorených parciel registra „C“   
  geometrickým plánom č. 84/2019, a to: parc. č. 1115/127 - zastavaná plocha a  
  nádvorie o výmere 2 m2, parc. č. 1115/128 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
  53 m2, odčlenených z pôvodnej parcely registra KN -E, parc. č. 1115/3 - ostatné  
  plochy - zaťaženej vecným bremenom v prospech spol. Západoslovenská  
  Distribučná a.s., nachádzajúce sa v katastrálnom území obce Tešedíkovo, vo  
  vlastníctve Obce Tešedíkovo, z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle §9a 
  ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších  
  predpisov žiadateľke: Mária Dovalovská, bytom Tešedíkovo č. 707 do jej  
  výlučného vlastníctva za kúpnu cenu 10,- eur/m2. Dôvodom osobitného zreteľa je 
  skutočnosť, že predmetné pozemky žiadateľ využíva ako malú záhradku pred  
  svojim rodinným domom, jedná sa o vysporiadanie pozemkov.  
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
  
XV. Referát odborných komisií  
 V priebehu mesiaca zasadla sociálna, kultúrna a školská komisia, predsedovia komisií v 
 krátkosti referovali o zasadnutiach. 
  
 Sociálna a zdravotná komisia - zasadla 16.10.2019 - o zasadnutí  komisie referoval 
 predseda komisie, MDDr. P. Czakó: 
 - bežecké preteky - v budúcnosti zabezpečiť sanitku 
 - DSS - zoznam od riaditeľky pre menšie rekonštrukčné práce  
 - sociálny taxík - je možnosť požiadať o dotáciu do konca roka 
 - pomoc občanom v hmotnej núdzi - vypracovaný návrh VZN o poskytovaní jednorazovej 
 dávky v hmotnej núdzi 
 - vianočné balíčky - keď poslanci niekoho chcú navrhnúť do zoznamu obdarovaných, nech 
 to urobia do 8. decembra 
 
 Školská komisia - zasadnutie komisie sa konalo 7.11.2019 - o zasadnutí referovala 
 predsedníčka komisie, Mgr. Z. Szarková 
 - zasadnutia školských rád  (poslankyňa navrhuje zjednotiť webové stránky základných 
 škôl, odovzdala dve faktúry hlavnému kontrolórovi, aby skontroloval - s prosbou, aby 
 skontroloval všetky dodávateľské faktúry základných škôl za rok 2018 a 2019) 
 - problémy s kúrením v škôlke 
 - nie sú umiestnené kontajnery vo dvore škôlky 
 - kedy bude obnovená sociálna miestnosť v materskej škole s vjs 
 Starostka informovala poslancov, že úprava rozpočtu bola schválená v októbri, teraz sa 
 čaká na dodávateľa, kedy vie práce zaradiť do svojich prác - v tomto roku budú 
 realizované tieto práce  
 Poslanec MDDr. P. Czakó, člen školskej rady tlmočil prosbu školskej rady pri MŠ, aby vo 
 dvore materskej školy boli umiestnené  okrem kontajnerov na krabice od mlieka aj  
 obyčajné smetiaky. 
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 - komisia plánuje spoločné zasadnutie s finančnou komisiou za účelom spoločného 
 urovnania rozpočtu v oblasti financovania školských zariadení - v nadväznosti na to prosí 
 kontrolóra, aby kontrolu faktúr vykonal do konca novembra. 
 
 Starostka súhlasila, je toho názoru, že na financovanie školstva možno by bolo vhodné 
 vypracovať usmernenie, aby celé bolo hospodárnejšie, aby peniaze v materských školách 
 MŠ boli použité prvotne na prioritnejšie veci, didaktické pomôcky, a až potom na hračky, a 
 aby rodičia prispievali iba na menšie neinvestičné výdavky - treba dbať na to čo je 
 prioritou. 
 Poslankyňa k svojmu referátu ešte dodala, že v materskej škole by bola potrebná aj 
 rekonštrukcia kuchyne, nakoľko to vyžaduje stav kuchyne.  
 Hlavný kontrolór obce k tejto téme dodal, že vypracovanie zásad financovania školstva je 
 dobrým riešením, pomohlo to aj v Diakovciach - každá zodpovedná osoba - riaditeľka 
 zodpovedá za hospodárenie svojho školského zariadenia.  
 Poslanec MDDr. P. Czakó - z komína padá omietka 
 Starostka - už sa na tom robilo, ale asi nebolo dostatočné - pošle tam robotníkov 
  
  Uznesenie č. 152/OZ/2019 
  OZ poveruje hlavného kontrolóra obce s vykonaním kontroly dodávateľských  
  faktúr základných škôl v Tešedíkove za roky 2018 a 2019. 
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanci,  zdržal sa: 0 poslanec 
 
 Kultúrna komisia zasadla pred týždňom v stredu, 12.11.2019.  
 - obecné noviny - pred Vianocami sa dostane do schránok obyvateľov 
 - rozprávkový festival z dotácie NSK - tento rok bude usporiadaný na Mikuláša pre detí 
 obce  
 - na začiatku decembra plánujeme zvolať zástupcov organizácií a občianskych združení, 
 aby budúcoročné kultúrne a verejné podujatia boli zladené  - harmonogram podujatí 
 bude zverejnený v obecných novinách. 
  

Poslankyňa Mgr. Z. Szarková sa spýtala, či sa dá vedieť, aké boli výdavky obecných dní - 
či už bolo vyúčtovanie. 

 Starostka - v čerpaní rozpočtu v položke kultúry sú zahrnuté aj výdavky iných podujatí, ale 
 môžeme Vám oznámiť samotnú výšku výdavkov obecných osláv 
  
  Uznesenie č. 153/OZ/2019 
  OZ berie na vedomie správy odborných komisií - kultúrnej, sociálnej a školskej  
  komisie.  
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec   
 
 
XVI. Informácie starostky 
 - Z Úradu vlády nám bola poskytnutá čiastka na rekonštrukciu futbalového ihriska - v 
 zmysle zmluvy o poskytnutí dotácie musí prebehnúť verejné obstarávanie, ktoré plánujeme 
 vypísať v priebehu budúceho týždňa - termín rekonštrukcie mantinelov závisí aj od 
 počasia, ale najprv treba získať dodávateľa 
 - Parcely zaťažené vecným bremenom spoločnosťou Západoslovenská distribučná a.s. - o 
 zrušení týchto vecných bremien sa konalo rokovanie na katastrálnom odbore Okresného 
 úradu v Šali so zástupcom spoločnosti Západoslovenská distribučná - dodatky k zmluvám 
 o zriadení a zrušení vecných bremien z našej strany sú už podpísané, momentálne sa čaká 
 na ich  podpisy. 
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 - ENVI-PAK spoločnosť bude aj naďalej zabezpečovať financie triedeného odpadu - 
 výpoveď vzali späť ; dostali sme prísľub na umiestnenie kontajnerov na triedený zber pri 
 nových bytovkách (181,182)  
 - Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny sú vypísané nové výzvy na poskytnutie 
 dotácií od novembra 2019 - na sociálny taxík, bezbariérovosť - pokúsime sa reagovať na 
 obe výzvy, nakoľko v DSS by bolo nevyhnutné zabezpečiť bezbariérovosť,                           
 v neposlednom rade aj na obecnom úrade by sa to malo riešiť.  
 - 28. októbra bolo vykonané sondovanie starej materskej školy - na výsledok čakáme 
 - na kamerový systém sme dostali z ministerstva zmluvu na poskytnutie dotácie  - po 
 podpísaní oboch strán a po úprave rozpočtu a vykonaní verejného obstarávania bude 
 realizovaný projekt - umiestnenie kamier na začiatku a konci obce s rozpoznávaním ŠPZ 
 motorových vozidiel aj cez deň, aj v noci 
 - je uzatvorená zmluva na vykonanie auditu verejného osvetlenia - úspešným 
 uchádzačom na vykonanie auditu sa stal Ing. Karol Šátek z Nových Zámkov - výsledky 
 auditu  budú k dispozícii približne v marci - apríli 2020 
 - nové biele dopravné značenia označujúce začiatok a koniec obce sú už aj v našej obci 
 nasadené 
 
  
Pripomienky poslancov 
  
 - Poslanec MDDr. P. Czakó sa spýtal na optický internet v obci - starostka zatiaľ nemá 
 žiadne informácie, uznesenie potrebné k územnému konaniu im bolo zaslané  
 - Poslanec Ing. A. Baranyay sa spýtal, že pred Fischerom na verejnom priestranstvo čo 
 betónovali 
 Pani účtovníčka odpovedala, že elektrikári betónovali na viacerých miestach v obci
 Starostka -  neoznámili nám to, ale podľa zákona na to majú právo, lebo majú zriadené 
 vecné bremeno 
 Hosť - Tomáš Lelovics - reagoval na tému odpadové hospodárstvo - v regióne                     
 v Tešedíkove je najnižší poplatok za TKO a produkciu odpadov podporujeme so sumou   
 70 000,- eur. Všade na okolí zvyšujú poplatky za smeti. Namiesto toho, že obec dotuje 
 poplatky na smeti, mohla by zvýšiť poplatok pre obyvateľov. Obec potrebuje viac zelene, 
 preto  by mala viac investovať do rozšírenia zelene v obci - nie je postačujúci na to 10 
 000,- eur ročne. Navrhol zverejnenie dlžníkov obce na internetovej stránke (podobne ako v 
 iných  obciach alebo mestách) aby sa predišlo zvyšovaniu počtu neplatičov.  
 Starostka - podľa daňového poriadku je možný zverejniť zoznam neplatičov, ktorým dlh 
 presiahol sumu 170,- eur. (160,- eur), v minulosti  sa už o tom hovorilo, ale zastupiteľstvo 
 nepodporovalo takéto zverejnenie. 
 Daňové nedoplatky nie sú také vysoké, dlžníci  sú pravidelne vyzvaní, prebiehajú aj 
 exekúcie, aj zrážky z miezd. 
 Poslankyňa Mgr. Z. Szarková sa opýtala na autovraky pri Jednote. 
 Starostka - uzatvorila zmluvu s firmou, ktorá odtiahne tieto vraky. Čakalo sa na 
 informáciu z dopravného inšpektorátu, už len musíme požiadať o odtiahnutie vrakov.  
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XVII.  Záver 

Pani starostka poďakovala všetkým za aktívnu účasť na zasadnutí a ukončila rokovanie.  
  

 
 
 

Mgr. Ildikó Agócs  K ő r ö s i    Ing. András Baranyay 
              starostka                    zástupca starostu 
 
 

 
 

Overovatelia zápisnice:   Anita Lacková 
 
 
 
     Judita Jóšvaiová 
 
 
 
 
 
 

Zapísala: G. Kovácsová 
 
 

 
 
 
 


